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Styrelsemöte Örtoftabygdens byalag 

                                               protokoll 2025-01-07 

Närvarande: Björn Strandmark (ordförande), Anders Göth (vice ordf), Annika Nilsson 

(sekr), Tommy Nilsson (kassör), Christel Andersen, Kristina Sandberg, Jörgen Mattiasson, 

Vanja Gottlow och Anita Feurstein Bardun 

Förhinder: Stina Mathiesen 

Plats och tid: Digitalt möte, kl 19.00 

 

 
1. Detta extra stryelsemöte öppnades och dagordning fastställdes som enbart innehöll 

punkten om ersättning till ägare av brunnen häck, under ljuspromenaden. 

2. Vanja och Kristina valdes till justerare.  

3. Ersättning från Byalaget till ägare av brunnen häck.  

a. Som anges i tidigare protokoll blev Ljuspromenaden även i år, 2 nov 2024, 

mycket uppskattad och många besökare gick promenaden under flera timmar 

och många kom både till grillplatsen i Örtofta och fikan vid kyrkan i Väggarp.  

Men det blev en mycket tråkig händelse med brand i en häck i Örtofta, någon 

okänd gärningsman har sparkat in en marschall under en häck i Örtofta på 

Päronvägen. Marschallen antände häcken, tack vare att det var många personer 

som gick promenaden samt att personer var ute i grannhusets trädgård, så 

upptäcktes och släcktes branden snabbt. Trots detta så hann ca 3-4 meter häck 

brinna ner. Byalaget är inte vållande till branden, det är en okänd gärningsman 

och det fanns god uppsikt genom att många personer deltog i denna 

byaktivitet. Men Byalagets styrelse har i dialog med häckens ägare kommit 

fram till att Byalaget som arrangör bör kompensera ägaren för kostnader som 

uppstått i och med skadan. 

Ägaren har tagit kontakt med sitt försäkringsbolag som täcker den större delen 

av kostnaden men inte hela: för förbrukade brandsläckare, brunnen 

bevattningsslang, grävning och annan jordbearbetning, borttagning av brända 

och skadade häckplantor, bortforsling av brända plantor, inköp och plantering 

av plantor som ger motsvarande höjd som övriga häcken och självrisk. 

Byalaget erbjuder sig att ersätta självrisken, bevattningsslangen samt 

differensen mellan höjden på plantor som försäkringsbolaget erbjuder och den 

höjd som motsvarar övriga häckens höjd, till en totalsumma av 8 000 kr. 

Byalaget tar inget ansvar för den nya häcken och kommer inte att betala någon 
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ytterligare ersättning för branden i framtiden. Björn skriver en specifikation på 

ersättningen inklusive bakgrund som ska kvitteras av ägaren vid mottagande av 

densamma. Den signerade specifikationen biläggs sedan bokföringen som ett 

underlag. 

Det fanns även andra ställen där marschaller hade välts, puttats ut från stig/väg 

och saker lagt ovanpå. Nästa år planeras därför en kortare sträckning med mer 

patrullering, beslut på kommande styrelsemöten.  

4. Nästa möte blir den 21 januari kl 18.30 och Anders fixar fika. 

5. Ordförande avslutar mötet. 

 

 

Vid protokollet:   

 

……………………………     

Annika Nilsson  

 

Justeras:  

 

Kristina Sandberg                             Vanja Gottlow                                       

 

……………………………               ………………………………...     


